
 
 
 
Castricum, 2 augustus 2023 
 
Geacht college, 
 
uit het Noordholland Dagblad van vandaag vernemen we dat de spits-intercity 
tussen Alkmaar en Haarlem volgend jaar niet terug komt. Wethouder Dorenbos 
uit Beverwijk heeft de gemeenten langs de Kennemerlijn en de provincie 
Noord-Holland opgeroepen om gezamenlijk bij de Nederlandse Spoorwegen 
aan de bel te trekken. 
 
De bereikbaarheid van Castricum is voor zowel inwoners als toeristen van groot 
belang. Forensen en studenten zien de bereikbaarheid als een pre om zich in 
onze gemeente te vestigen of te blijven wonen. Daarnaast profiteren 
(horeca)ondernemers en culturele instellingen zoals het Huis van Hilde hiervan. 
Daarbij zorgt een goede treinverbinding voor meer gebruik van het OV in plaats 
van de auto. 
 
De fractie van Lokaal Vitaal maakt zich zorgen over de slechtere treinverbinding 
en de mogelijke gevolgen daarvan, vandoor onze volgende vragen aan het 
college: 
 
1. Bent u het met ons eens dat de spits-intercity van belang is voor onze 
 gemeente? 
2. Ben u bereid zich in te zetten voor het behoud van deze verbinding? 
3. Bent u bereid om gezamenlijk met andere wethouder, waaronder  
 wethouder Dorenbos uit Beverwijk op te trekken om de NS op andere  
 gedachten te brengen? 
 
Alvast onze dank voor uw tijdige beantwoording. 
 
Mariska Tauber 
Lokaal Vitaal 




